
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
30.10.2023 
 
Luni, 30 octombrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 

a. Școala Gimnazială ”Mircea Sântimbreanu” Brad – se aprobă promovarea în grad 
profesional pentru 1 post  secretar în secretar șef și 1 post contabil în contabil șef, 
conform legii; 

b. Școala Gimnazială nr. 4 Vulcan – se aprobă suplimentarea cu 1 loc la grupa mică; 
c. Liceul cu Program Sportiv ”Cetate” Deva – se acordă aviz organizare concurs pentru 

următoarele posturi: 1 post casier, 1 post electrician, 1 post muncitor construcții, 2 
posturi îngrijitor la Clubul Sportiv, 0,5 post magazioner, 1 post paznic. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă pensionarea anticipată, pe caz medical, a unui cadru didactic de la Liceul 
Teoretic ”Mircea Eliade” Lupeni. 

2. Se prezintă situația de la  Școala Primară Bulzești (8 copii neșcolarizați; părinții au preferat 
sistemul „home schooling”).  

3. Se propune Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara” revizuirea procedurii de selecție a 
elevilor înscriși în proiectul Erasmus privind reducerea abandonului școlar. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


